
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 13. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 616
Hvad er grunden til at skulle der gå flere år, inden de danske læger og offent-
ligheden blev gjort bekendt med Lægemiddelstyrelsens oplysninger om indbe-
retninger af dødsfald og andre alvorlige skader hos børn af kvinder, der under
graviditeten havde fået lykkepiller?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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